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Mødedato, tid og sted 

 

Mandag d. 22. august 2022 kl. 17.30 til kl. 20.  

Mødet afholdes fysisk i personalerummet i Holsteinsgade med mulighed for at deltage online i Te-

ams. Mødedeltagerne inviteres via et tilsendt link. 

Medlemmer  

 

Forældrevalgte: Karin Fræmohs, Jonas Liberkind, Svend Ranvig-Christensen, Maj Carboni, Anne 

Kjær Elsøe, Frederik Linde, Allan Tyrrestrup 

Forældrevalgte suppleanter: Nore Kornø Rasmussen, Peter Bjerg, Tine Røder Riis, Jens Jessing Pe-

dersen, Rone Skjødt Rasmussen og Lars Hubertz. 

Medarbejderrepræsentanter: Jan Frejlev og Sarah Stjerne. 

Elever: Deltog ikke, da elevrådet først vælges i starten af september måned. 

Ledelse: Kristian Borg, Sanne Top, Malene Meyer, Jan Hansen og Frank Holmkvist. 

Gæster: Mille Geschwendter, skolens nye udskolingsleder  

Afbud fra  Allan Tyrrestrup, Peter 

Mødeleder Karin  

Referent  Malene 

Dagsordenspunkter:   

1. Godkendelse af    

dagsorden  

Godkendt. 

2. Godkendelse af        

referat  

Bilag (Udsendt inden mødet).  

Der er ikke noget referat, da dette er første møde i ny bestyrelse.  

3. Nyt fra: 

A: Elever 

B: Personale 

C: Ledelse 

D: Rettighedsråd 

E: Råd og udvalg 

A: Elevrådet deltager så snart der er valgt nye medlemmer 
Der har ikke været møder endnu. 
 
B: Jan og Sarah præsenteres. Jan fortæller, at skoleåret ikke har sat sig endnu. Vi er glade for, at 
der starter en ny leder i udskolingen. Vi har bemærket, at ledelsen har haft meget travlt og håber 
at det vil lette arbejdsmængden hos ledelsen, så vi alle har bedre tid til at tale sammen.  
 
C: Skoleårets opstart, ansættelse af ny afdelingsleder, skolens fødselsdag 
Vi har fået taget godt imod 5.klasserne på Holsteinsgade – det har 6.klasserne stået for.  
Vi har stadig tidlig start for maj-børn, der starter i børnehaveklasse i august, og det fungerer nu 
godt, selvom vi stadig har behov for at udvikle processen.  
Skolens fødselsdag skyder året i gang, og selvom det kræver meget arbejde, så er det en stor og 
skøn dag, der nærmest har karakter af en børnefestival.  
Skolebestyrelsen har besluttet at lave bar.  
Vi har ansat Mille som afdelingsleder i vores udskoling, og Mille starter mandag d. 12. september. 
Det har været en god proces og godt at have tre medlemmer fra skolebestyrelsen med i ansættel-
sen.  
Forældremøder: Vi har tidligere haft bestyrelsesmedlemmer med til alle møder, men i år har vi be-
sluttet at fokusere vores energi på børnehaveklasse og 1.klasse. Både fordi vi er en ny bestyrelse 
og for at bruge ledelsens tid bedst. Herudover deltager ledelse og bestyrelse altid til forældremø-
der, når vi bliver inviteret.  
 
Sanne og Kristian har deltaget i et møde med forvaltningen om den kommende skole i Nordhav-
nen. Vi har over en længere periode ønsket at være en skole med fire spor, og har derfor tænkt at 
vi ville kunne udruge en klasserække snarest. Men da det har mange års udsigt, er det ikke læn-
gere planerne.  
 
D: Ikke noget nyt til det første møde 
 
E: Intent til referatet. 

4. Forældre-                 

henvendelser 

Nogle spørger: Hvordan er det med rengøringen af toiletterne på Kastelsvej? 

Vi aftaler at tale om det på et senere møde  

5. Punkter til drøftelse 

og beslutning: 

1. Velkommen til den nye skolebestyrelse 
Runde hvor alle kort præsenterer sig, og siger lidt om, hvorfor de har valgt at være med i 
bestyrelsesarbejdet, og hvad de særligt kunne tænke sig at arbejde med.  
Vi siger farvel til Andreas, afgående formand, der kom og fortalte om skolebestyrelsens 
arbejde og karakter.  
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2. Konstituering 

Skolebestyrelsen skal konstituere sig med en forperson og en eller to næstforpersoner. 
Det er de syv valgte skolebestyrelsesmedlemmer, der sætter sig sammen og konstituerer 
sig.  
Bestyrelsen konstituerede sig således:  
Karin forperson  
Frederik første næstforperson 
Svend anden næstforperson 
 

3. Planlægning af skoleårets møderække. Se bilag  
Aftaler ift. hvornår vi mødes, mødernes længde, mulighed for at deltage på Teams – og 
andre praktiske forhold.  
Alle møder rykkes til at starte kl.17. 
Onsdage udgår. 
Når dagene falder på tirsdage, bliver mødet online.  
Se kommende forslag.  
 

4. Arbejdet i skolebestyrelsen det kommende skoleår 
Bestyrelsen drøftede, om vi fortsætter med et dagsordensudvalg? Aftale om mødele-
delse af skolebestyrelsesmøderne. Hvordan skal vi tilrettelægge arbejdet i udvalg og ar-
bejdsgrupper? Hvad er særligt i fokus det kommende skoleår – fx udvikling af læringsmil-
jøet i Holsteinsgade, elevtrivsel og de nye meddelelsesbøger.  
Der var enighed ift. at der skal være et dagsordensudvalg bestående af skolelederen og 
forpersonene. Kristian inviterer til møderne 
 
Følgende udvalg /arbejdsgrupper blev nedsat: 
Trafikudvalget: Anne, Kristian  
Kontaktforældreudvalget: Anne, Nore, Karin 
Økonomiudvalg: Kristian, Svend, Tine 
Rettighedsrådet: Rone, Jonas og Jens 
Forældrerådet i KKFO: Rone  
 
Det blev aftalt, at Kristian inviterer til en arbejdsdag for skolebestyrelsen på skolens elev-
hjem på Danstrupvej – en lørdag eftermiddag i oktober. 
 

Emner som skolebestyrelsen vil arbejde med dette skoleår:  

• Skærmpolitik  

• Fællesskaber på skolen 

• Trivsel 

• Udskolingsmiljø 

• Faglige resultater  

• Plads på skolen – ude og inde  

• SPK – ind i skolebestyrelsens bevidsthed  

• Rengøring  

• Modtagelsesklasserne – skolebestyrelsesarbejde i praksis 

 

6. Punkter til          

kommende  

møder: 

Næste skolebestyrelsesmøde holdes i Ukraine-klasserne på Kastelsvej.  

Vi mødes på løbebanen foran hovedindgangen.  

7. Eventuelt: Der blev talt om kurser i Skole og forældre-regi, og om pladsproblemer i Holsteinsgades/ træng-

selsproblemer.  

 

 


